

1. The QNB 'Introductory 0% interest rate feature (offer)' is only applicable on Credit Cards Issued by Qatar National Bank (QNB) in Qatar.

١. تنطبق «ميزة» عرض سعر فائدة تمهيدي % فقط على بطاقات الائتمان الصادرة من QNB في قطر.
2. The 0% interest rate offer will be fulfilled by the bank based on customer request by visiting any of QNB branches.

٢. سيتم تنفيذ «عرض سعر فائدة %» من قبل البنك عند طلب العميل من خلال زيارة أي فرع من فروع QNB.
3. The cardholder who applies for '0% interest rate offer' shall be bound by these terms and conditions and any other rules, procedures, or instructions which may be issued from time to time in addition to the QNB's terms and conditions applicable on QNB credit cards.

٣. يلتزم حامل البطاقة الذي يتقدم بطلب للحصول على «عرض سعر فائدة %» بهذه الشروط والأحكام وأي قواعد أو إجراءات أو تعليمات أخرى قد تصدر من وقت لآخر بالإضافة إلى شروط وأحكام QNB التي تطبق على البطاقات الائتمانية لـ QNB.
4. The QNB '0% Interest rate offer' is only applicable to individual (Retail Banking) New credit card customers. This offer is not applicable to QNB Corporate or SME customers.

٤. ينطبق «عرض سعر فائدة %» من QNB فقط على عملاء بطاقات الائتمان الفردية (الخدمات المصرفية للأفراد) الجدد. ولا ينطبق هذا العرض على عملاء QNB من الشركات أو الشركات الصغيرة والمتوسطة (SME).
5. The QNB '0% Interest rate offer' is applicable to New Customers who join during the specified application period allocated by the bank from 1st November 2020 to 31st December 2020.

٥. ينطبق «عرض سعر فائدة %» من QNB على العملاء الجدد الذين ينضمون خلال فترة التقديم المحددة التي خصصها البنك بالفترة من ١ نوفمبر ٢٠٢٠ إلى ٣١ ديسمبر ٢٠٢٠.
6. Cardholder can benefit with the '0% interest rate offer' for up to 12 monthly bill issuance cycles (12 months), with application month being the first month of the 12 month period. For Confirmation, e.g if the customer successfully applied in November 2020 then cardholder will avail the 0% interest rate offer starting from November 2020 until October 2021, subject to all criteria or conditions specified herein are fulfilled. Any outstanding balance on the Card Account effective 1st November 2021 will incur standard credit card interest rate.

٦. يمكن لحامل البطاقة الاستفادة من «عرض سعر فائدة %» لمدة تصل إلى ١٢ دورة لإصدار كشف الفواتير الشهرية (١٢ شهراً)، ويكون شهر التطبيق هو الشهر الأول من فترة الـ ١٢ شهراً. وتأكيداً لذلك، إذا تقدم العميل بنجاح في نوفمبر ٢٠٢٠، فسوف يستفيد حامل البطاقة من عرض سعر الفائدة بنسبة %٠ ابتداءً من نوفمبر ٢٠٢٠ حتى أكتوبر ٢٠٢١، بشرط استيفاء جميع المعايير والشروط المحددة في هذه الوثيقة. سيتم احتساب سعر الفائدة الاعتيادي للبطاقة الائتمانية على أي رصيد مستحق على حساب البطاقة ابتداءً من ١ نوفمبر ٢٠٢١.
7. Cardholders who apply '0% interest rate offer' should have a minimum credit limit of QAR 7,500 to be eligible for this offer. If the cardholder reduces the credit limit below QAR 7,500 during the promotional period, the offer will be automatically terminated from the same date. Bank may amend this minimum credit limit criteria in the future.

٧. يجب أن يكون لدى حاملي البطاقات الذين يطالبون «عرض سعر فائدة %» حد ائتماني لا يقل عن ٧,٥٠٠ ريال قطري ليكونوا مؤهلين لهذا العرض. وإذا قام حامل البطاقة بتخفيض حد الائتمان إلى أقل من ٧,٥٠٠ ريال قطري خلال الفترة الترويجية، فسيتم إنهاء العرض تلقائياً من نفس التاريخ. ويمكن للبنك تعديل هذا الحد الائتماني الأدنى في المستقبل.
8. Cardholders at the time of application of the '0% interest rate offer' must select 3% minimum due payment and must maintain this minimum due payment throughout the offer period.

٨. يجب على حاملي البطاقات في وقت تطبيق «عرض سعر فائدة %» اختيار الحد الأدنى للدفعة المستحقة بنسبة ٣٪، ويجب الحفاظ على هذا الحد الأدنى للدفعة المستحقة خلال فترة العرض.
9. Cardholder is required to settle the monthly minimum due amount billed for every statement before the monthly due date, failing which the cardholder will disqualify themselves from availing the 0% interest rate offer effective from that day. For confirmation, minimum monthly due will also include the monthly installments billed including but not limited to FlexiPlan, Cash@Speed, Smart Installment Plan.

٩. يجب على حامل البطاقة تسوية الحد الأدنى الشهري للمبلغ المستحق الموضح في كل كشف حساب قبل تاريخ الاستحقاق الشهري، وإذا عجز حامل البطاقة عن ذلك، فإنه يصبح غير مؤهل للاستفادة من «عرض سعر فائدة %» اعتباراً من ذلك اليوم. لذا، سوف يشمل الحد الأدنى المستحق شهرياً أيضاً على فواتير الأقساط الشهرية، على سبيل المثال لا الحصر، فواتير FlexiPlan و Cash@Speed وخطة التقسيط الذكي.
10. Cardholder can avail 0% interest rate on the outstanding amount utilized from the cardholders permanent credit limit line extended by QNB. Amount outstanding from temporary limit increase or over limit amount should be fully settled by the cardholder before due date, failing which the cardholder will be dropped from the offer.

١٠. يمكن لحامل البطاقة الاستفادة من «عرض سعر فائدة %» على المبلغ القائم المستخدم من الحد الائتماني الدائم لحامل البطاقة الممنوح من قبل QNB. كما يجب على حامل البطاقة أن يسدد بالكامل المبلغ المستحق من زيادة الحد المؤقت أو المبلغ الزائد عن الحد الممنوح قبل تاريخ الاستحقاق، وإذا لم يتمكن حامل البطاقة من سداد ذلك المبلغ، فإنه يصبح غير مؤهل للاستفادة من العرض.
11. Upon expiry of the offer period or cardholders failing to fulfill all the attached terms and conditions, the remaining outstanding balance will be subjected to standard monthly interest rate based on QNB's existing credit card terms and conditions.

١١. عند انتهاء فترة العرض أو إذا عجز حاملي البطاقات عن الوفاء بالشروط والأحكام المحددة المذكورة هنا، سيخضع الرصيد القائم المتبقي لأسعار الفائدة الشهرية العادية وفقاً للشروط والأحكام الحالية لبطاقات الائتمان في QNB.
12. Cardholders should be aware that the Installment Reversal (credit) transactions will not be treated as credit card payments. To continue enjoyment of the 0% interest rate offer' cardholder should make genuine card payments equal to the billed minimum monthly due balance.

١٢. يجب أن يكون حاملي البطاقات على علم بأن معاملات عكس القسط (الائتمان) لن يتم التعامل معها كمدفوعات لبطاقات الائتمان. للاستمرار في التمتع بـ «عرض سعر فائدة %» يجب على حامل البطاقة أن يدفع مدفوعات البطاقة الأصلية بما يساوي الحد الأدنى للرصيد الشهري المستحق الدفع.
13. All '0% interest rate offer' applications are subject to approval. QNB reserves the right to determine if prior or subsequent actions may disqualify the cardholders from this offer.

١٣. تخضع جميع طلبات «عرض سعر فائدة %» للموافقة. ويحتفظ QNB بالحق في تحديد ما إذا كانت أي إجراءات سابقة أو لاحقة قد تستبعد حاملي البطاقات من هذا العرض.

14. QNB reserves the right, at any time with prior approval from Ministry of Commerce and Industry to vary, delete or add to any of these terms and conditions from time to time, and cardholder is required to review the terms and conditions at the time of applying for this offer.
15. The bank will not charge application fee for the '0% interest rate offer'. However, The Bank retains the right to enforce application charges if required in future.
16. QNB Credit Card Customer who close existing card/cards during the 0% interest rate offer and re-apply as New Customers to avail the '0% interest rate offer' will not be entertained to avail this offer. For avoidance of doubt, Customers who enjoyed pervious credit card relationship with QNB cannot avail this offer unless the card account closure date was more than 6 months prior to the current offer start date.
17. It will take the bank at least two (2) working day (excluding Fridays, Saturdays and public holidays) to process the fully completed application.
18. The Customer should register in SMS banking at the time of applying for the offer to receive timely SMS message relating to the offer fulfillment.
19. The other terms and conditions applicable to the use of a QNB credit card remain unchanged, and this addendum is a complementary part of those terms and conditions. In the event of inconsistency between this addendum and these terms and conditions, this addendum will prevail in so far as it applies to the '0% Interest rate offer'.
20. These terms and conditions are governed by the laws of the State of Qatar and State of Qatar courts shall have jurisdiction to hear and settle any disputes arising in connection with this offer.
١٤. يحتفظ QNB بالحق، بعد الحصول على الموافقة المسبقة لوزارة التجارة والصناعة، في تغيير أو حذف أو إضافة أي من هذه الشروط والأحكام من وقت لآخر، وعلى حامل البطاقة أن يقوم بمراجعة الشروط والأحكام وقت التقديم لهذا العرض.
١٥. لن يفرض البنك رسوماً على تقديم الطلب للحصول على «عرض سعر فائدة ٠٪». ومع ذلك، يحتفظ البنك بالحق في فرض رسوم الطلب إذا لزم الأمر في المستقبل.
١٦. عميل بطاقة QNB الائتمانية الذي يلغي البطاقة / البطاقات الحالية أثناء «عرض سعر فائدة ٠٪» ويعيد تقديم طلب كعميل جديد للاستفادة من «عرض سعر فائدة ٠٪»، لن يكون بإمكانه الاستفادة من هذا العرض. لتفادي الشك، لا يمكن للعملاء الذين تمتعوا بعلاقة ائتمانية سابقة مع QNB أن يستفيدوا من هذا العرض إلا إذا كان تاريخ إلغاء حساب البطاقة قبل أكثر من ٦ أشهر من تاريخ بدء العرض الحالي.
١٧. سوف يستغرق البنك ما لا يقل عن يومي (٢) يوم عمل (باستثناء أيام الجمعة والسبت والعطلات الرسمية) لمعالجة الطلبات المكتملة.
١٨. يجب على العميل التسجيل في الخدمات المصرفية عبر الرسائل النصية القصيرة في نفس الوقت يقدم فيه طلب الحصول على العرض لتلقي الرسائل القصيرة المتعلقة بتنفيذ العرض في الوقت المناسب.
١٩. ستنزل البنود والشروط الأخرى السارية على استخدام بطاقة QNB الائتمانية دون تغيير، وهذا الملحق جزء من منتم لتلك الشروط والأحكام. في حالة وجود تعارض بين هذا الملحق وتلك الشروط والأحكام، سيبود هذا الملحق بقدر ما ينطبق على «عرض سعر فائدة ٠٪».
٢٠. تخضع هذه الشروط والأحكام إلى قوانين دولة قطر، ويكون للمحاكم القطرية الاختصاص القضائي للنظر في ونسوية أي نزاعات قد تنشأ عن أو فيما يتعلق بهذا العرض.